
Delegatska
vprašanja

z
decembrske

seje

Na skupni seji vseh treh
zborov občinske skupščine,
ki je bila 23. decembra, so
bila postavljena delegatska
vprašanja:

Delegacija KS Selo želi od
kmetijsko-zemljiške skupnosti
podatek, koliko hektarjem
zemljišč je bila spremenjena
namembnost zaradi razvoja
mesta, koliko hektarjev je bilo
na novo usposobljenih za kme-
tijsko pridelavo in kakšno je
razmerje med dohodkom od
spremenjene namembnosti in
stroški za novo pridobivanje
zemljišč.

Delegacija KS Šmartno je
dala pisni delegatski predlog,
da bi na edinem avtobusnem
postajališču pri gostilni Tin-
ček postavili nadstreške. Na
eni strani bi postavili celoten
nadstrešek, na drugi strani bi
bilo moč nadstrešek pritrditi
na stavbo. Tako delelgatsko
pot so jim predlagali pri Inte-
gralu.

Delegat KS Zadvor je ob-
činsko skupščino spomnil, da
krajani KS Zadvor že 10 let
zahtevajo mesmo avtobusno
povezavo tudi v smeri Vevč in
Polja. Njihove zahteve doslej
niso bile upoštevane zaradi ne-
primernega Vevškega mostu.
Z novim mostom teh ovir ni
več.

Delegacija KS Polje je dala
pisno vprašanje, in sicer jih
zanima,kdaj bo uvrščena iz-
gradnja druge faze OŠ Vevče-
Zg. Kašelj v program in kaj je
z večnamensko telovadnico pri
tej šoli? Na volilno-program-
ski seji KK SZDL so zahteva-
li, da šolo čimprej dogradijo,
prav tako pa tudi večnamen-
sko telovadnico. V planu za
1988 leto jc namreč le pridobi-
vanje sredstev. Pouk telesne
vzgoje na OŠ Edvard Kardelj
je moten, v planih pa se pojav-
Ija tudi izgradnja novih 200
stanovanj v Polju (nadgradnja
soseske MS-6) zaradi česar bi
morali zagotoviti nove zmog-
ljivosti tudi za predšolske in
šolske otroke.

Delegacija KS Moste je
postavila zahtevo za sistemsko
rešitev boljšega čiščenja oskr-
bovalnega središča Most. Naj-
bolj je kritična ploščad trgov-
sko-gostinskega centra Rojče-
va 16-26, stopnice do te ploš-
čadi, okolica tržnice in avto-
busna postajališča. Samo en
čistilec je po mnenju KS Mo-
ste za to območje premalo.

Delegat KS Zelena jama je
postavil vprašanjc, kdaj bo
križišče Kavčičeve in Pokopa-
liške ceste semaforizirano. Na
tem križišču so namreč zelo
pogoste prometne nesreče.

Delegacija KS Besnica je
vprašala, kakšne možnosti so,
da v letu 1988 položijo asfaltno
prevleko na lokalno cesto sko-
zi Volavlje, na krajevno pot
skozi Volavlje ter lokalno ce-
sto skozi Prežganje in na regi-
onaino cesto od Zg. Besnice
do Trebeljevega. Krajani so
voljni prispevati sorazmerni
delež.

Delegacija KS Besnica je
na skupni seji,yseh treh zbo-
rov občinske skupščine 23. de-
cembra postavila še eno vpra-
šanje, in sicer: V vseh resolu-
cijah v zadnjih dveh srednje-
ročnih planih je bilo nivojsko
križanje pri Arbu v prioriteti,
vendar je vedno izpadlo iz pla-
nov. Kdo od pristojnih se je
pogovarjal s predstavniki Že-
lezniškega gospodarstva o so-
vlaganju, kakšni so rezuliati in
kakšna jc realna možnost pri-
četka gradnje v letu 1988? KS
zahteva od zvršnega sveta ob-
činske skupščine Ljubljana
Moste-Polje, Skupnosti za ce-
ste in drugih pristojnih foru-
mov, da se maksimalno anga-
žirajo pri izvedbi rcalizacijc
gradnjc nivojskega križanja
pri Arbu.

S. G.


